
  

Generalforsamling  11. Marts. 2025 kl. 19,00  

Værestedet Gandrup   

Dagsorden..  

Præsentation af deltagere  

  

Foreninger:  

  

Bestyrelse:  

  

1. Valg af dirigent.  

  

2. Bestyrelsen fremlægger beretning for det forløbne år 2024.  

  

3. Kassereren fremlægger revideret regnskab for perioden 010124-311224.  

  

4. Indlæg fra medlemsforeninger.   

(Kort orientering om foreningens arbejde og planer).   

  

5. Indkomne forslag.  

  

6. Valg af bestyrelse og suppleanter.  

På valg til bestyrelse er:  

Ejnar Schou Pedersen modtager evt. genvalg  

Dorte N. Olsen modtager evt. genvalg  

Arne Jacobsen modtager evt. genvalg  

På valg til suppleant er Sven Jensen,  modtager evt. genvalg.  

  

7. Valg af revisorer og suppleant.  

På valg er Sven Jensen, og Peter Frandsen, begge modtager genvalg  

  

8. Fastsættelse af kontingent.  

  

9. Kommende opgaver for Samrådet.  

  

  

10. Eventuelt  
 

 



Referat Generalforsamlingen: 

Følgende foreninger deltog: Gandrup Centerråd, Gandrup Holtet Gymnastik, Gandrup Skole, 

Grundejerforeningen Vestervang, Holtet Idrætsforening, Ø.Hassing Borgerforening, Hals Arkiv 

Ad 1) Sven Jensen blev valgt til dirigent. Sven konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

Ad 2) Formandens beregning …..vedhæftet 

Blev godkendt 

Ad 3) Kasserer oplæste regnskabets tal. Indtægter i alt 67.574 kr. Udgifter 59470 kr.  

Overskud på i alt 8104kr. Balancen er 380421kr. Der står et større beløb på samrådets konto. Samrådet 

regner med, at der bruges en del til opførelse/renovering af Vestervang legepladsen og til andre tiltag.   

Fremover vil det være gratis at få annonce på 9362Gandrup.dk siden. Der vil blive sendt skrivelse ud og nye 

inviteres til at indsende data. 

Ad 4) Holtet IF…Dorthe… Den gl. tennisbane er ved at få ny belægning. Det koster i omegnen af 260 t.kr. 

Desuden skal Holtet IF have udskiftet deres gamle oliefyr til Luft til vand pumper. Der søges forskellige 

midler.  

Gymnastik … May-Britt… Der er snart opvisninger 29.3. lokalopvisning i Gandrup Hallen og 

3.4.Aftenopvisning med vores egne børn og unge hold, efterskole og andre hold udefra. Medlemsantallet er 

voksende både de voksne og  gruppen 13-18 årige. Gymnastik har i 2024 fået en del støtte fra SIFA. 

Sparekassen Danmark fondene og fra Aalborg Kommunes materielpulje. Det betyder meget for, at 

gymnastik hele tiden har redskaber der er up to date. Næste ansøgning hos fondene vil være et videoanlæg. 

Så kan gymnasterne ( de ældste) se deres seneste spring og blive vejledt i hvordan det kan gøres bedre. 

Skolen …Nikolaj…Der kommer ny folkeskole aftale. Juniormesterlære der er f.eks. 2 dage praktik og resten 

skole. Der kommer flere valgfag for 7-8-9 kl. Måske kunne nogle elever have lyst til at tage en 

træneruddannelse som valgfag. Tegllunden version 2 arbejdes der videre med. Foreningerne mv. inddrages 

så der kan komme nye ideer. 

Arkivet …Tove… Arkivet har lejemål til 2029 og Aalborg Kommune betaler huslejen nu. Herefter vides 

ikke hvor og hvordan. Arkiver er ofte på skoler/offentlige bygninger. Arkivet er foreningsdrevet. Der har 

været gode arrangementer med Teglværket. De har været meget velbesøgt. Gandrup Sportsklub er lagt ind på 

arkiv.dk og i øjeblikket er Holtet IF ved at blive lagt ind. Hals Arkiv blev opfordret til at søge om tilskud fra 

samrådet til evt. foredrag. 

Centerrådet…Per… Værestedet er efterhånden blevet 35 år. I 2024 var der ikke mindre end 13.000 

besøgende. Centerrådet er ganske godt tilfreds med det. Foreningerne kan bruge lokalerne i aften timerne. 

Skal dog bookes via Centerrådet. 

Ø.Hassing Borgerforening …Forsamlingshuset er lejet meget ud. Borgerforeningen har forhåndsbooket flere 

tider i det kommende år. Der vil komme tema aftener, foredrag, loppemarked, julefrokost osv. Alle 

arrangementer er åbne for alle. Legepladsen skal renoveres og hertil søges diverse fonde. 

Ad 5) ingen indkomne forslag 



Ad 6) Valg til bestyrelse ... Ejnar Schou Pedersen, Arne Jacobsen og Dorte N. Olesen blev genvalgt. 

Suppleant Sven Jensen blev genvalgt 

Ad 7) Valg revisor og suppleant … Sven Jensen og Peter Frandsen blev genvalgt 

Ad 8) Kontingentet uændret 

Ad 9) Samrådet har planer om følgende opgaver…. Fortov ved det nye Plejehjem, træer gerne fældes ved det 

nye Plejehjem. Fortov foran Værestedet ….der skal Boligforeningen nok kontaktes. 

Ad 10) May-Britt foreslog at by dammen måske bør ses på. Det er Aalborg kommune der har 

vedligeholdelsen – men det ser pt. ikke for godt ud. Hvis der skal være Bio diversitet så skal der måske 

sættes info tavler op der fortæller hvilke dyre og plante arter der kan ses osv. Så ville det være mere attraktivt 

også for skolen.  

Samrådet er i gang med Legeplads renovering Vestervang og hjælper skolen med at komme videre med 

deres plan Tegllunden version 2  - foreningerne høres også. Desuden er det målet, at få flere 

erhvervsdrivende med på hjemmesiden. Facebooksiden Gandrup – Et godt sted at bo kommer der mere gang 

i igen. Vi har været udsat for hacking og misbrug af kort. 

Der er ingen beskyttelsesrum i Gandrup 

Hals Arkiv´s lokaler kan bruges af foreningerne – bestyrelsesmøder osv. 

 

 


